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Spørsmål fra Rødt Grünerløkka til BU - leder 
 
 
Spørsmål 2: Kvaliteten i bydel Grünerløkkas barnehager 
 
I Dagsavisen den 12.10.2011 har et foreldrepar en artikkel som har tittelen ”Oppbevaring av 
våre kjæreste”.  Her tar foreldrene et kraftig oppgjør med kvaliteten i den barnehagen som de 
har hatt barn i de siste fem årene. Det de forteller i artikkelen og til meg på telefon er 
skremmende og bør ikke forekomme i barnehager i vår bydel. 
Det kan virke som når først noe går galt, så går det meste galt som kan gå galt.  

• Dårlig og svak ledelse.  
• Ikke oppfølging fra bydelens ledelse. 
• To ansatte på 17 barn i en avdeling i en lengre periode. 
• Rehabilitering av barnehagen i barnehagetiden der barna blir stuet sammen med to 

avdelinger på et areal som er beregnet på en avdeling. 
• Assistenter som fungerer bra blir fjernet fra barnehagen når de nærmer seg å få 

innfridd sine rettigheter i forhold til AML 14-9 punkt 5. 
• Stor utskifting av personalet. 

 
Dessverre tror vi ikke denne saken og disse eksemplene er enestående for denne barnehagen, 
men kan sikkert finnes igjen i barnehager i hele Oslo kommune.  
Fordi Oslo kommune kom for sent i gang med å oppfylle løftene i barnehageforliket og at det 
ikke har vært nok menneskelige og økonomiske resurser satt av til barnehagesatsingen får vi 
slike eksempler som i dette tilfellet fra Hovin barnehage. 
Et viktig ledd i å få nok førskolelærer har vært å tilby arbeidsplassbasert utdanning av 
førskolelærere. Når nå Byrådet foreslår å kutte 7,5 millioner i denne satsingen er dette 
alvorlig. Det må heller satses mer på denne utdannelsen slik at flere motiverte assistenter får 
muligheten til å få formell kompetanse. 
Marianne Borgen svarer foreldrene den 18.10.2011 i Dagsavisen. Rødt er enig med Borgen i 
det meste i dette innlegget, men dette må følges opp med konkrete bevilgninger både i 
Bystyre, men også i regjering og Storting fra SV og Regjeringen. 
Mange foreldre kvier seg dessverre for å si i fra når det er forhold i barnehagene som ikke er 
som de burde være. De fleste er lykkelige over bare å ha fått en barnehageplass. Vi er helt 
avhengig at både foreldre og ansatte kan varsle uten å risikere at dette får følger for deres 
forhold til bydelen. 
Rødt vil understreke at det gjøres en formidabel jobb i bydelens barnehager av de ansatte hver 
dag. Dette er ingen kritikk av de ansatte i barnehagene. 
 
 
 
Spørsmålet er om forholdene i Hovin barnehage i dag er normalisert? 
 



Hva som gjøres når det viser seg at det er stor gjennomtrekk i en barnehage? 
 
Hvordan fungerer samarbeidet med PPT og barnehagene? 
 
Hvem følger opp enhetslederne, og hvordan gjøres dette? 
 
Når vikarer i bydelen skal ansettes vil det være et problem for bydelen med AML § 14-9 
punkt 5. Og blir vikarer oppsagt når de nærmer seg ansettelse i 4 år? 
 
Hva gjøres for å få nok kvalifiserte førskolelærere i barnehagene? 
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